
 1 

 

 

 

       REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO – BILOGORSKA ŽUPANIJA 

    OPĆINA SIRAČ 

         OPĆINSKO VIJEĆE 

______________________________ 
KLASA: 024-04/22-01/8 

URBROJ: 2103-17-01-22-2 

Sirač, 20.09.2022. 

 

 

 

ZAPISNIK 17. 

SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE SIRAČ – 8. SAZIVA 

održane dana 20.09.2022. godine u vijećnici Općine Sirač s početkom u 19,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Branimir Miler, Stanka Kreuzer, Denis Orčik, Tomislav Petrušić, Ivana Biondić, Anita 

Novak, Liduška Marin, Kornelija Horina 

 

ODSUTNI: Željko Stjepanović  

 

POZVANI: Igor Supan – načelnik, Ivana Balder, Željka Horina, Lidija Lukaš Dundović  

 

VODITELJ ZAPISNIKA: Lidija Lukaš Dundović 

 

Predsjednik vijeća Branimir Miler pozdravlja prisutne i predlaže sljedeći dnevni red: 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 15. sjednice i 16. sjednice  

2. Donošenje 3. Izmjena i dopuna Proračuna za 2022.g  

3. Donošenje Odluke o imenovanju mrtvozornika  

4. Pitanja i prijedlozi. 

 

Predloženi dnevni red prihvaća se JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA. 

 

Ad 1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 15. i 16. sjednice 

 

Zapisnici se prihvaćaju JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA 

 

 

Ad. 2. Donošenje 3. Izmjena i dopuna Proračuna za 2022.g  

 

Ivana Balder – Prije svega moram napomenuti da se ovaj proračun koji je predložen III. Izmjene i 

dopune smanjuje za 85.000,00 kn u odnosu na ovo što ste vi dobili u materijalima, tako da prema tome 

III. Izmjene i dopune Proračuna iznose 14.613.840,58 kn. Povećavaju nam se prihodi od poreza. Unutar 

te skupine povećavaju se porez i prirez na dohodak, porez na imovinu i porez na robe i usluge. Porezi su 
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već sada veći od planiranih, tako da je naša procjena da će se do kraja godine oni još povećavati. Prihodi 

od inozemstva i subjekata unutar općeg proračuna povećavaju se zbog realizacije dva projekta. Prihod 

od imovine se isto tako povećava, a najznačajnija skupina u ovim prihodima odnosi se na prihode od 

prava služnosti za telefonsku infrastrukturu. U svibnju 2022. g. dobili smo uplatu po zaostacima o 

pokrenutom pravnom postupku koja se odnosi na ostvarivanje naknade za pravo puta, odnosno za 

telefonsku infrastrukturu. Taj prihod je umanjen za 30% odvjetničkih usluga. Povećavaju se prihodi od 

upravnih i administrativnih pristojbi i prihodi po posebnim propisima, isto tako zbog većeg izvršenja na 

današnji dan.  

Rashode povećavamo zbog dvije aktivnosti. Prva aktivnost je upravljanje imovinom, ona se povećava za 

450.000,00 kn, a odnosi se na aktivnost zgrada općine, nju umanjujemo za 50.000,00 kn iz razloga što 

se ovu godinu neće ići u realizaciju projekta uređenje ureda. Aktivnost koju povećavamo je aktivnost 

nabava strojeva. Ona se povećava za 50.000,00 kn. Odnosi se na nabavu traktora i kranskog malčera. 

Drugi program koji se povećava je program zaštite okoliša kojeg povećavamo za 106.250,00 kn. U 

vašim materijalima je napisano 191.250,00 kn, smanjujemo za onih 85.000,00 kn i to sada iznosi tih 

106.250,00 kn. Riječ je o aktivnosti odvojeno sakupljanje komunalnog otpada te o projektu edukacije 

kojim se želi osvijestiti lokalna zajednica o ekološkom zbrinjavanju otpada. Znači III. Izmjene i dopune 

proračuna za 2022. g. iznose 14.613.840,58 kn za ove dvije aktivnosti.  

 

Načelnik – Što se tiče prihoda to je izravnanje onog što je više ostvareno i povećalo se za ovo 

sufinanciranje što smo prošli na natječajima. Ovaj rebalans je najviše zbog projekta nabave strojeva, to 

je malčer i traktor. Doći će do povećanja cijena odvoza otpada te smo stoga razmišljali da se stanovnici 

educiraju o važnosti odvajanja otpada i na taj način smanjenju samih troškova odvoza otpada. Prošli 

smo na natječaju a sufinanciranje je 80% za spomenute edukacije, s time da nam se tu potkrala jedna 

greška koju ćemo morati popraviti. U proračun je stavljeno cca 81.250,00 kn više nego što edukacije 

koštaju, tako da edukacije ne bi bile cca 191.000,00 kn, nego cca 106.000,00 kn. Znači  za cca 

80.000,00 kn bi trebalo biti manje rashoda. Ukoliko netko ima pitanja vezano za ova dva projekta 

slobodno pitajte. 

 

Liduška Marin – Što znači ta edukacija? 

 

Načelnik – Edukaciju smo usmjerili na djecu, znači održavala bi se u školama i po naseljima na nekih 4-

5 lokacija, tako da obuhvatimo područje cijele naše općine. Nadam se odazivu što većeg broja ljudi.  

 

Liduška Marin – Smatram da i nama starijima treba ova edukacija jer nekad ni sama ne znam kamo bi 

svrstala neki otpad. 

 

Načelnik – Naravno, edukaciju smo usmjerili na škole i na djecu, ali biti će i po naseljima gdje će moći 

svi stanovnici prisustvovati edukaciji.  

 

Branimir Miler – Ima li još kakvih pitanja? Ako nema možemo li prihvatiti sa ovom promjenom što je 

načelnik nagovijestio.  

 

Načelnik – S time da da ako smanjimo za tih 81.250,00 kn na rashodima, moramo smanjiti i na 

prihodima. To smo mislili smanjiti na porezu na dohodak iz razloga ako se povećava osobni odbitak, 

tako se nama smanjuje porez na dohodak, ako se smanji osobni odbitak na kraju će biti manje izvršenje 

osobnog dohotka itd.,   

 

Ivana Balder – Naravno da se može dogoditi da s obzirom na rast cijena poslodavci povećaju ljudima 

plaće. To je naravno za nas dobro jer će nam taj porez rasti, ali poreze je jako teško planirati.   

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donose se 3. Izmjene i dopuna Proračuna za 

2022.g  
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Ad. 3. Donošenje Odluke o imenovanju mrtvozornika  

 

Načelnik – Dr. Ljiljana Žunić je zamolila da razmotrimo dosadašnju odluku što se tiče mrtvozornika po 

kojoj su imenovani mrtvozornici dr. Žunić i med. sestra Vesna Plažanin. Doktorica Ljiljana je 

obrazložila da smatra da bi još nekog trebalo imenovati za mrtvozornika, uz nju, tako da ne bude ona 

prva koja izlazi na teren a i planira kroz nekoliko godina u mirovinu. Moj prijedlog je da to bude 

Tomislav Petrušić a Tomislav je razgovarao sa još dvije osobe. 

 

Tomislav Petrušić – Da, to su Emilija Zec i Nikola Zec. Oni rade u Pakracu na pedijatriji i uvijek je 

netko od njih kod kuće pošto rade u kontra smjenama.  

 

Načelnik – Do sada je samo doktorica izlazila na teren po tom pitanju, te smatram da je u redu da 

imamo više mrtvozornika. 

 

Branimir Miler – Znači, prijedlog je da to bude Tomislav Petrušić, dr. Žunić, Zec Emilija i Zec Nikola. 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o imenovanju mrtvozornika 

 

 

Ad. 4. Pitanja i prijedlozi 

 

Stanka Kreuzer – Što je sa nabavom defibrilatora? Nakon šljivijade imala sam nekoliko upita po pitanju 

toga jer se navodno tamo skupljalo za te aparate. Nigdje nije ništa naznačeno, niti rečeno. 

 

Načelnik – Mjesni odbori su znali za to jer su oni skupljali donacije za AVD na svojim štandovima na 

šljivijadi. Planiramo ove godine nabaviti četiri komada AVD uređaja, a slijedeće još tri ako financijska 

situacija to dozvoli. Jedan AVD uređaj sa ormarićem košta cca 18.000,00 – 19.000,00 kn. 

 

Branimir Miler – Molio bih da nam se na slijedećoj sjednici da informacija koliko je skupljeno za to 

putem donacija. 

 

Kornelija Horina – Nedavno sam slala upit u općinu po pitanju čišćenja nogostupa te sam dobila 

odgovor da su vlasnici dužni čistiti i održavati svatko ispred svoje kuće. Zanima me u slučaju gdje nitko 

ne živi, niti održava, da li bi tamo mogli komunalni djelatnici to očistiti jer se ne može ni prolaziti na 

takvim kritičnim mjestima? 

 

Načelnik – Najbolje je uputiti pismeno na kojoj adresi je takvo problematično stanje tako da možemo 

provjeriti da li uopće možemo doći do vlasnika, te ga pismeno upozoriti. Problem je kada ne možemo 

doći do vlasnika, a sami ne možemo uči u nečiji posjed. 

 

Ivana Biondić – Kome se možemo obratiti vezano za donacije za defibrilator? Da li općina prikuplja 

sredstva ili predsjednici mjesnih odbora? Možda bi trebalo staviti obavijest na stranicu općine da se 

ljude potakne vezeno uz to.  

 

Načelnik – U ovom trenutku nemam konkretne informacije po tom pitanju. Trebam još sve provjeriti sa 

pravne strane kako bi se to moglo napraviti.  

 

Tomislav Petrušić – Moučkin mlin je u sve lošijem stanju. Ljudi i djeca onuda prolaze, a tamo se 

skupljaju lisice i divlje životinje. Sramota je što dozvoljavamo da tako nešto postoji u centru sela.  
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Načelnik – Mislim da je tu jedino rješenje komunalni redar koji može naplatiti kaznu u ovakvim 

slučajevima. U pregovorima smo po pitanju komunalnog redara te se nadam da ćemo u što skorije 

vrijeme to riješiti i aktivirati komunalnog redara.  

 

Branimir Miler –  Predlažem da se svakako uputi dopis gđi.Šmit da to uredi.  

 

Kornelija Horina – Ima li kakvih naznaka za ono igralište što je zemljište otkupljeno od škole i za 

rekonstrukciju  …. ? 

  

 

 

 

 

 

 

Budući da više nije bilo pitanja, sjednica je završila u 19,36 h. 

 

 

 

             Predsjednik:                                                                              Voditelj zapisnika:               

                                                                         

_________________________                                                   _________________________                                                                                      

     (Branimir Miler, oec.)                                                                (Lidija Lukaš Dundović) 


